

Title (en)

Wall mounting for fastening radiators or the like.

Title (de)

Wandhalterung zum Befestigen von Heizkörpern od. dgl.

Title (fr)

Support mural pour la fixation de radiateurs ou analogues.

Publication

EP 0123080 A2 19841031 (DE)

Application

EP 84102443 A 19840307

Priority

DE 3308217 A 19830308

Abstract (en)

The wall bracket for fixing radiators etc. has a bracing rod (1) with wedge (3) and fixing screw (5) on it. On the front end of the rod projecting from the wall is a U-shaped stirrup (15) with guide openings (19) in its side plates (17,18), through which a fixing component (23) passes, on which a hooked component (25) is mounted by a screw (35). There is a fixing screw (21) in the head (16) of the stirrup to secure the fixing part in the desired position on the expanding shell of the rod.

Abstract (de)

Eine Wandhalterung weist einen Spanndübel (1) mit einem Keil (3) und einer Spannschraube (5) auf. Auf dem aus der Wand vorstehenden vorderen Ende des SpanndüBELS (1) sitzt rittlings ein U-förmiger Bügel (15), dessen herabragende Schenkel (17 und 18) mit einer Führungsöffnung (19) versehen sind, durch die sich verschiebbar ein Befestigungsteil (23) erstreckt, mit dem ein in der Tiefe verstellbares und mittels einer Schraube (35) fixierbares Hakenteil (25) verbunden ist. In den Bügelkopf (16) des Bügels (15) ist eine Abdruckschraube (21) eingeschraubt, mit der das Befestigungsteil (23) bis in klemmende Anlage an der Spreizhülse (2) des SpanndüBELS (1) verlagerbar ist.

IPC 1-7

F24D 19/02

IPC 8 full level

F24D 19/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24D 19/02 (2013.01); **F24D 19/0206** (2013.01); **F24D 19/023** (2013.01); **F24D 19/0243** (2013.01); **F24D 19/0279** (2013.01);
F24D 2220/2054 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

DE 3308217 A1 19840913; EP 0123080 A2 19841031; EP 0123080 A3 19860205

DOCDB simple family (application)

DE 3308217 A 19830308; EP 84102443 A 19840307